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Návrh na uznesenie 

 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Nová Baňa 

 

schvaľuje  

 

použitie finančných prostriedkov v rámci participatívneho rozpočtu mesta Nová Baňa na rok 

2024 na projekty: 

 

A, „Zveľadenie priestoru pri základoch Potterovho stroja – oddychová zóna Oliva“ v sume            

2 500 eur, predkladateľ návrhu: Renáta Lukačovičová (občan mesta); 

 

B, „Farebné schodisko“ v sume 600 eur, predkladateľ návrhu: SRRZ-RZ pri Gymnáziu 

Františka Švantnera; 

 

C, „Fotovýstava k 150. výročiu Zvoničky“ v sume 1 000 eur, predkladateľ návrhu: Základná 

organizácia Jednota dôchodcov Slovenska Nová Baňa. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Dôvodová správa 

 

Mesto Nová Baňa zverejnilo na svojom webovom sídle a v Novobanských novinách 

možnosť pre obyvateľov mesta predkladať návrhy projektov na realizáciu z participatívneho 

rozpočtu mesta Nová Baňa. Návrhy bolo možné predkladať do 31. 3. 2024.  

 

Dňa 29. 4. 2024 na zasadnutí Komisie cestovného ruchu a propagácie boli vyhodnotené 

doručené návrhy k participatívnemu rozpočtu mesta Nová Baňa na rok 2024. 

 

V stanovenom termíne boli doručené návrhy od 3 záujemcov, a to od: 

1. Renáty Lukačovičovej (občan mesta), názov projektu: „Zveľadenie priestoru pri 

základoch Potterovho stroja – oddychová zóna Oliva“, rozpočet: 5 000 eur. 

Anotácia: obnova detského ihriska, úprava terénu, osadenie prvkov – stôl, 3x lavica, 

vahadlová hojdačka, zostava - veža s lezeckou stenou, hojdačkou a šmýkačkou. 

 

2. SRRZ-RZ pri Gymnáziu Františka Švantnera, názov projektu: „Farebné schodisko“, 

rozpočet: 650 eur. 

Anotácia: oživiť umením verejný priestor v susedstve školy – schody pri GFŠ spájajúce 

Bernolákovu ulicu so Štúrovou ulicou. Posilniť puto školy s mestom a utvárať kolektívnu 

identitu. 

 

3. Základná organizácia Jednota dôchodcov Slovenska Nová Baňa, názov projektu: 

„Fotovýstava k 150. výročiu Zvoničky“, rozpočet: 1 500 eur. 

Anotácia: pripomenúť si 150. výročie Zvoničky prostredníctvom fotografií, ktoré budú 

dokumentovať históriu zvonov v kostoloch i kostolíkoch a signálnych vežiach.  

 

Komisia po prehodnotení predložených návrhov skonštatovala, že všetky predložené návrhy 

spĺňali predpísané povinné náležitosti a išlo o verejný záujem občanov mesta, žiadny 

z predložených návrhov nebol za chýbajúce náležitosti vyradený.  

 

Uvedené návrhy komisia navrhuje podporiť nasledovne: 

 

Návrh 1: Zveľadenie priestoru pri základoch Potterovho stroja – oddychová zóna Oliva 

– lokalita: ul. Mariánska, suma: 2 500 €  

(Ak požadovaná suma nepokrýva celé výdavky projektu, ako budú tieto dofinancované: 

predkladateľ uviedol, že pristúpi k redukovaniu rozpočtových položiek formou poníženia 

prvkov). Komisia podľa predloženého rozpočtu navrhla podporiť z neho prvok: zostavu veže,  

ktorá má viacúčelové detské využitie v sume 2 500 €.  

 

Návrh 2: Farebné schodisko – lokalita: schody pri gymnázium (ul. Bernolákova-Štúrova), 

suma: 600 eur  
(Ak požadovaná suma nepokrýva celé výdavky projektu, ako budú tieto dofinancované: 

predkladateľ uviedol, že budú dofinancované z RZ pri GFŠ, prípadne sponzorsky.)  

 

Návrh 3: Fotovýstava k 150. výročiu Zvoničky – lokalita: turistická oblasť Zvonička,   

suma:  1 000 eur  
(Ak požadovaná suma nepokrýva celé výdavky projektu, ako budú tieto dofinancované: 

predkladateľ uviedol, že pristúpi k zníženiu počtu fotopanelov, prípadne materiály, čo 

neohrozí zrealizovanie fotovýstavy.)  

 


